Choi Pui Wai David (蔡培偉)

Bachelor of Laws (Hons.) – University of Hong Kong (1990)

Postgraduate Certificate in Laws – University of Hong Kong (1991)

Master of Arts in Psychology – Graduate School of Psychology, Fuller Theological Seminary, California, USA (2009)

Partner of Liu, Chan and Lam, Solicitors & Notaries

Office A, 9th Floor, United Centre, No.95 Queensway, Hong Kong.

Tel: (852) 2847 9325 Fax: (852) 2868 0136

E-mail: davidchoi@lcl-law.com.hk

Professional Qualifications:

1993 Admitted as Solicitor of Hong Kong SAR2006 Appointed as Civil Celebrant of Marriages

2011 Accredited as General Mediator by The Law Society of Hong Kong and

Hong Kong International Arbitration Centre

Professional Membership:

Member of The Law Society of Hong Kong

Languages/Dialects:

Fluent in Cantonese, Mandarin and English

Mediation Training:

Mediation Training Course co-organized by Hong Kong Academy of Law and Bond University completed in March 2010

Career:

Solicitor, Liu, Chan and Lam, Solicitors & Notaries
 Partner, Liu, Chan and Lam, Solicitors & Notaries
 PsyD Intern, Chinatown Service Center, Los Angeles, CA, USA
 Partner, Liu, Chan and Lam, Solicitors & Notaries

Practice:

Employees' compensation and personal injury, insurance, employment, tenancy and conveyancing, wills and probate, commercial contract and building management.

Other Relevant Experience:

2010- present Volunteer Counselor, Family Service Centre of North Point Alliance Church

蔡培偉 (Choi Pui Wai David)

香港大學榮譽法律學士 (1990) 香港大學法律專業證書 (1991) 美國福樂心理研究院文學碩士 (2009)

廖陳林律師事務所合夥人

香港金鐘道95號統一中心9字樓A室

電話: (852) 2847 9325

傳真: (852) 2868 0136

電郵: davidchoi@lcl-law.com.hk

持有的專業資格:

1993 年 香港高等法院律師

2006年 婚姻監禮人

2011年 香港律師公會及香港國際仲裁中心認可合資格專業調解員

專業會籍:

香港律師公會會員

語言:

流利廣東話、國語及英語

調解訓練:

於2010年3月完成由香港法律專業學會及Bond University 合辨的調解訓練課程

工作經驗:

1993-2000年 廖陳林律師事務所律師

2000-2007年 廖陳林律師事務所合夥人

2008-2009 年 美國洛杉磯華埠服務中心見習心理輔導員

2010年至今 廖陳林律師事務所合夥人

執業範圍:

僱員補償及人身傷亡訴訟、保險、僱傭、租約及樓宇轉讓、遺囑及遺產承辦、商 業合同及大廈管理。

其他有關經驗:

2010 年至今 香港北角宣道會家庭服務中心義務輔導員